
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 20/2008 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 592/2008 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Μη αναπροσαρμογή συντελεστών τελών καθαριότητας  
–  φωτισμού. 

 
       Σήμερα 3 Νοεμβρίου του έτους 2008 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 30-10-2008 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Τοπικών 
Συμβουλίων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, 
σύμφωνα με το άρθρο 95 του Ν. 3463/2006 «Κύρωση του Κώδικα Δήμων και 
Κοινοτήτων και το άρθρο 7 του Ν. 3443/2006. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 27 μελών βρέθηκαν παρόντα  23 μέλη. 
          Παρόντες                                                Aπόντες                     Παρόντες  Πρόεδροι Τ.Σ. 

1. Μ. Σουμελίδης Α. Παπαστεργίου Σ. Διαμαντής 
2. Δ. Δάσκαλος Γ. Κάκαρης Ι. Καπετανίδης 
3. Τ.  Χατζηαθανασίου Ι. Ακριβόπουλος Η. Σοφιανίδης 
4. Γ.  Μιχαηλίδης Γ. Ορφανίδης  
5. Π. Παυλίδης   Απόντες Πρόεδροι Τ.Σ. 
6. Π. Τσαπαρόπουλος   Σ. Κρομμύδας 
7. Σ. Μηλιόπουλος   Π. Ποταμόπουλος 
8. Ν. Μωυσιάδης   Π. Πιτούλιας 
9. Α. Δελαβερίδης   Γ. Μανακούλης 

10. Α.  Τσιάρας   Β. Ρήσσου 
11. Ν. Τσιαμήτρος   Ι. Ταρασίδης 
12. Ν. Μαυροκεφαλίδης    
13. Κ. Συμεωνίδης   Παρών Πρόεδρος Τ.Σ. Νέων 
14. Μ. Τρανίδης   Κ. Καπανίδης 
15. Χ. Σκουμπόπουλος  

ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση 
προσήλθαν οι κ.κ. Μ. Τρανίδης, Ε. Σοφιανίδης, Μ. Σακαλής, 
Ι. Καλαϊτζίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Ι. 
Καπετανίδης.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 570/2008 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης, Κ. Συμεωνίδης, Ι. 
Καλαϊτζίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 571/2008 απόφασης  

16. Χ. Γεωργιάδης 
17. Β. Γιαννουλάκης 
18. Σ. Παναγιωτίδης 
19. Ε. Σοφιανίδης 
20. Μ. Σακαλής 
21. Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
22. Ε. Γουναράς προσήλθε ο κ. Σ. Παναγιωτίδης. 

4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 572/2008 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης, Κ. Συμεωνίδης.  
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 587/2008 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Ε. Σοφιανίδης. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 588/2008 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Π. Παυλίδης, Μ. Τρανίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 589/2008 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Π. Παυλίδης. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 590/2008 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Μ. Τρανίδης. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 591/2008 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Α. Δελαβερίδης. 

23. Ι. Καλαϊτζίδης 

 



 
 

Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 14ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 1-10-2008 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου, 
που έχει ως εξής: 

Σύμφωνα με το άρθρο 1 του Ν.25/75 το  Δημοτικό Συμβούλιο αποφασίζει  
μέχρι 31 Οκτωβρίου  για τον καθορισμό των τελών καθ/τας - αποκομιδής 
απορριμμάτων και φωτισμού. 

Η απόφαση αυτή πρέπει να κοινοποιηθεί στη ΔΕΗ μέχρι 30 Νοεμβρίου κάθε 
έτους για να ισχύσει από την 1η Ιανουαρίου του επόμενου έτους. 

Ομοίως με το άρθρο 25 παρ. 12 του Ν.1828/89 το τέλος καθ/τας  και 
φωτισμού ενοποιείται σε ενιαίο ανταποδοτικό τέλος και επιβάλλεται για την 
αντιμετώπιση των δαπανών παροχής υπηρεσιών καθ/τας και φωτισμού καθώς και 
κάθε άλλης δαπάνης από παγίως παρεχόμενες στους πολίτες δημοτικές υπηρεσίες 
ανταποδοτικού χαρακτήρα.  

Από τους συνημμένους  πίνακες εσόδων-εξόδων προκύπτει ότι: 
1.-Τα έσοδα από το τέλος καθ/τας-φωτισμού  οικιών και καταστημάτων θα 

ανέλθουν στο ποσό των 4.300.000,00 € εάν παραμείνουν οι συντελεστές που 
καθορίσθηκαν με την αριθ. 580/2007  απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου. 

Για το Δημοτικό Διαμέρισμα Βέροιας δημιουργούνται τρεις κατηγορίες: 
Ι. Κατηγορία οικιακής χρήσης: 
α)Για τους χώρους που χρησιμοποιούνται για κατοικία ή εγκατάσταση 

φιλανθρωπικών ή νοσηλευτικών ιδρυμάτων δημοσίου ή ιδιωτικού δικαίου στους 
οποίους δεν συμπεριλαμβάνονται οι ιδιωτικές κλινικές. 

β)Για τους μη στεγασμένους χώρους ακινήτων που χρησιμοποιούνται για 
άσκηση επαγγέλματος καθώς και για τις κατοικίες που κατοικούνται εποχιακά. 

γ)Για τους στάβλους. 
δ)Για τους σταθμούς αυτοκινήτων (parking) 
 το ποσό των 1,47 € ανά τ.μ.  
ε)Για τους λοιπούς χώρους άλλης χρήσης άνω των 6.000 τ.μ. 1,47 € , για το 

πέραν του ορίου των 6.000 τ.μ. εμβαδού, σε 1,50 € ανά τ.μ. 
ΙΙ. Κατηγορία  γενικής χρήσης: 
Για τους λοιπούς χώρους άλλης χρήσης σε 3,68 € ανά τ.μ. 

 ΙΙΙ. Κατηγορία υπερκαταστημάτων τροφίμων: 
            α)Για τα πολυκαταστήματα τροφίμων μέχρι των 150 τ.μ σε 3,68 € το τ.μ 
 β)Για τα πολυκαταστήματα τροφίμων πέραν των 150 τ.μ. με τέλος 2 ½  φορές  
το  εκάστοτε τέλος της κατηγορίας γενικής χρήσης δηλ. 9,20 € ανά τ.μ. 
 Για τα υπόλοιπα Δημοτικά Διαμερίσματα δημιουργούνται δύο κατηγορίες ως 
εξής: 
 Ι).Γεωργιανών, Καστανέας, Κ. Βερμίου, Ράχης και Τριποτάμου. 
 α)Για την κατηγορία οικιακής χρήσης σε 1,37 € ανά τ.μ. 

β)Για την κατηγορία γενικής χρήσης σε 1,58 € ανά τ.μ. 
ΙΙ). Κουμαριάς, Αγ. Βαρβάρας, Άμμου και Ασωμάτων. 
α)Για την κατηγορία οικιακής χρήσης σε 0,90 € ανά τ.μ.. 
β)Για την κατηγορία γενικής χρήσης σε 1,00 €. ανά τ.μ. 

      Σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 25 παρ. 14 του Ν.1828/89 όπως 
τροποποιήθηκε με το άρθρο 11 παρ. 16 του Ν.2503/97 όταν το ύψος των τελών ή 
εισφορών κλιμακώνεται με βάση  τα τετραγωνικά μέτρα έκτασης ή κτίσματος ή άλλη 
μονάδα υπολογισμού, η διαφορά  του συντελεστή μεταξύ της πρώτης και της 
τελευταίας κατηγορίας δεν μπορεί να υπερβαίνει το 20/πλάσιο της πρώτης. 



Οι παραπάνω  συντελεστές ισχύουν και για ακίνητα που βρίσκονται σε εκτός 
σχεδίου πόλεως περιοχές, και για τους χώρους που στερούνται ηλεκτρικής 
εγκατάστασης. Τα έξοδα των υπηρεσιών καθ/τας και φωτισμού για το έτος 2009 θα 
ανέλθουν στο ποσό των 5.520.000,00  € δηλ. αύξηση περίπου  5 %. 

  
ΠΙΝΑΚΑΣ  

ΕΣΟΔΩΝ - ΕΞΟΔΩΝ ΥΠΗΡΕΣΙΑΣ ΚΑΘ/ΤΑΣ ΚΑΙ ΗΛΕΚΤΡ/ΣΜΟΥ 
ΕΤΟΥΣ 2009  

Α.  ΕΣΟΔΑ : 4.300.000,00 
Β.  ΕΞΟΔΑ :  
1)  Αποδοχές 91 τακτ. υπαλλήλων & 12 που πρόκειται να προσληφθούν:  2.040.000,00 
2)  Εργοδοτικές εισφορές τακτικού προσωπικού: 257.000.00 
3)  Υπερωρίες τακτικού προσωπικού: 50.000.00 
4)  Αποδοχές 8 συμβασιούχων αορίστου χρόνου: 127.000,00 
5)  Εργοδοτικές εισφορές συμβασιούχων αορίστου χρόνου: 45.000.00 
6)  Αποδοχές εκτάκτων υπαλλήλων  ΙΔΟΧ (20 2μην. 10 8μην.): 203.000,00 
7)  Εργοδοτικές εισφορές εκτάκτων: 60.000,00 
8) Παροχές σε είδος (γάλατα, είδη ατομ. προστασίας): 30.000,00 
9) Αντίτιμο ηλεκτρικού ρεύματος: 750.000,00 
10) Ποσοστό είσπραξης ΔΕΗ 2%: 110.000,00 
11) Συντήρηση μεταφορικών μέσων: 120.000,00 
12) Συντήρηση λοιπών μηχανημάτων: 20.000,00 
13) Συντήρηση λοιπού εξοπλισμού: 2.000,00 
14) Προμήθεια καυσίμων και λιπαντικών: 150.000,00 
15) Προμήθεια ειδών καθαριότητας: 15.000,00 
16) Δαπάνες σύνδεσης παροχών ΔΕΗ: 6.000,00 
17) Λοιπές προμήθειες καταναλωτικών αγαθών: 10.000,00 
18) Προμήθειες και λειτουργία κυνοκομείου: 40.000,00 
19) Τέλη κυκλοφορίας και ασφάλιστρα οχημάτων: 10.000,00 
20) Λοιπές δαπάνες:  50.000,00 
21)Προμήθεια κεφαλαιακού εξοπλισμού(κάδοι απορριμμάτων): 20.000,00 
22) Συντήρηση δικτύου φωτισμού πόλης και συνοικισμών: 15.000,00 
23) Συντήρηση δικτύων φωτισμού πάρκων και παιδ.χαρών: 15.000,00 
24) Προμήθεια ηλεκτρ/κού υλικού Πόλης και Συνοικιών: 20.000,00 
25) Προμήθεια ηλεκτρ/κού υλικού Toπ.Διαμερισμάτων: 15.000,00 
26) Διαμόρφωση χώρου και ταφή απορριμμάτων: 10.000,00 
27) Μικροεπεκτάσεις δικτύων φωτισμού πόλης και συνοικισμών: 50.000,00 
28) Δαπάνες απόσβεσης των απορριμματοφόρων: 20.000,00 
29) Ποσοστό 3% υπέρ ΤΑΔΚΥ επί των πραγματοποιηθέντων εσόδων:  130.000,00 
30) Ποσοστό 3% επί των παραπάνω δαπανών (πλην αποσβέσεων):  
      για την συμβολή της υπηρεσίας στις λειτουργικές δαπάνες: 130.000,00 

                            ΣΥΝΟΛΟ 4.520.000,00
 



Υστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το δημοτικό συμβούλιο ν΄ 
αποφασίσει για την αναπροσαρμογή ή μη των τελών καθαριότητας και φωτισμού. 
 Επίσης έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την από 9-10-2008 εισήγηση της 
επιτροπής οικονομικών του Δ.Σ., με την οποία αυτή εισηγείται ομόφωνα να γίνει 
αναπροσαρμογή των τελών καθαριότητας και φωτισμού κατά 5% για το έτος 2009. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Δήμαρχος: Διάβασα με προσοχή την εισήγηση της επιτροπής και θεωρώ ότι 

είναι στα πλαίσια που κάθε έτος κινούμαστε, στα όρια, ή περίπου στα όρια, του 
πληθωρισμού. Θα μπορούσαμε λοιπόν να πάρουμε μία τέτοια απόφαση και 
πιθανότατα να ήταν και ομόφωνη γιατί συνήθως οι συνάδελφοι αυτό προτείνουν, δηλ. 
στα όρια του πληθωρισμού. Δεν σας κρύβω ότι για να βγούμε στα ανταποδοτικά 
τέλη, σύμφωνα με την υπηρεσία, θα πρέπει να γίνει αύξηση της τάξης του 9%. Φέτος 
όμως, που υπάρχει ιδιαίτερο ενδιαφέρον για πρώτη φορά από συμπολίτες μας, και το 
αναφέρω έτσι σαν ένα καθημερινό παράδειγμα, να μαζέψουν τις ελιές από τα δέντρα 
του πάρκου της Εληάς, φέτος που οικοδόμοι, υδραυλικοί, τεχνίτες άρχισαν να 
συρρέουν για πρώτη φορά τόσοι πολλοί έξω από τις πόρτες μας ζητώντας δουλειά, 
φέτος που πριν ακόμη σφίξει το κρύο, ήδη τα προβλήματα που αντιμετωπίζουν 
πολλοί συνάδελφοι είναι πολλά κι έρχονται και εδώ στην κοινωνική μας υπηρεσία για 
την πληρωμή των κοινοχρήστων, υπάρχει μεγάλη πίεση για κάλυψη ειδικών αναγκών 
και περιπτώσεων που δυστυχώς δεν είναι πια εξαιρετικές αλλά είναι συνηθισμένες, 
σήμερα όπου στον πρόσφατο διαγωνισμό του ΑΣΕΠ που είχαμε εδώ πληθαίνουν οι 
πτυχιούχοι που ζητάνε δουλειά ως Υ.Ε., θα έλεγα ότι θα πρέπει να πάρουμε όλοι 
αγαπητοί συνάδελφοι και ομόφωνα μία γενναία απόφαση η οποία απόφαση είναι 
πολύπλευρη, πολυσήμαντη και δύσκολη. Η δυσκολία είναι σχετική με το πώς εμείς 
μεν, με την απόφασή μας, θα ωφελήσουμε τους πολλούς, θα ωφελήσουμε τους 
δημότες μας, τους πολίτες αλλά κι εκείνοι, οι πολίτες, γιατί εδώ δεν έχουν κάποιοι 
μόνο δικαιώματα και κάποιοι μόνο υποχρεώσεις, θα πρέπει να αποκτήσουν 
συνείδηση ενεργού πολίτη. Να ξέρουν και τις υποχρεώσεις τους πέρα από τα 
δικαιώματά τους. Να λάβουμε δηλαδή μέτρα περιστολής δαπανών, που είναι πολύ 
δύσκολο για τους αιρετούς και την καθημερινή τους λειτουργία στον Δήμο, και 
παράλληλα μέτρα αύξησης των εσόδων. Εισηγούμαι το πάγωμα των αυξήσεων όλων 
των δημοτικών τελών φέτος. Γιατί σε μία περίοδο κρίσης, όπως αυτή που ζούμε και 
εδώ, μέσα σ΄ αυτό το κτίριο την αντιλαμβανόμαστε γιατί ερχόμαστε σε άμεση επαφή 
και μέσα και έξω από αυτό με πολλούς δημότες, ο δήμος είναι ο πρώτος που πρέπει 
να δείξει το ειλικρινές φιλολαϊκό του πρόσωπο. Παρότι για μας, επαναλαμβάνω, είναι 
μία πολύ δύσκολη απόφαση, με πολλές προεκτάσεις, μπορεί να ακούγεται ευχάριστα, 
παρότι για μας θα είναι ψυχοφθόρο όλο αυτό το διάστημα που έρχεται, με τις 
στρατιές των ανέργων που έρχονται καθημερινά, την οικονομική δυσπραγία πολλών 
κοινωνικών ομάδων, τους μικρομεσαίους που ασφυκτιούν, τις κοινωνικές δομές μας 
που έχουν ένα μέλλον αόρατο και εάν η όποια κυβέρνηση δεν λάβει μέτρα, ο Δήμος 
οφείλει να λάβει με όποιο κόστος και με όποια προβλήματα αντιμετωπίσουμε στην 
πορεία μας εδώ μέσα. Γιατί εμείς εδώ είμαστε οι άνθρωποι της διπλανής πόρτας και 
δεν μπορούμε να κλείσουμε τα μάτια μας σ΄ αυτό που υπάρχει εδώ γύρω. Είναι 
λοιπόν σίγουρο ότι αυτό δεν θα ωφελήσει τα οικονομικά μας αλλά ήδη ακολουθούμε 
μία πολύ συντηρητική οικονομική πολιτική, παρά τις αυξανόμενες ανάγκες που 
υπάρχουν. Επίσης εμείς στον Δήμο έχουμε την πολυτέλεια να ζητήσουμε τη 
συνδρομή των πολιτών ενώ ενδεχόμενα δεν έχει αυτή την πολυτέλεια η ΔΕΥΑΒ. Τη 
συνδρομή των πολιτών, όπως π.χ. κυρίως στην καθαριότητα, γιατί αυτά που έχουν 
μεγαλύτερη σημασία είναι αυτά τα ανταποδοτικά και κυρίως της καθαριότητας, όπου 
θα γίνει μία σημαντική καμπάνια, όπου δια ροπάλου θα ισχύσει ο κανονισμός με τα 
πρόστιμα και ό,τι άλλο υπάρχει. Διότι εμείς, λαμβάνοντας αυτή την απόφαση, θα 



πρέπει να λάβουμε και κάποια μέτρα. Η απόφαση που θα πάρουμε είναι άκρως 
πολιτική ενώ την τεχνοκρατική απόφαση την πήρε η Επιτροπή και καλά έκανε και 
θέλω να διευκρινίσω ότι παίρνουμε αυτή την απόφαση χωρίς να λαϊκίζουμε, μακριά 
από εμένα τουλάχιστον αυτό, δεν αποσκοπούμε στο να πάρουμε κανένα μπράβο, αν 
όμως ρίξεις μία ρεαλιστική ματιά στην κοινωνία και στα σημερινά προβλήματά της 
δεν μπορείς σήμερα να αποφασίσεις διαφορετικά. Αυτή είναι η ταπεινή μου άποψη 
και σας την καταθέτω έτσι όπως ακριβώς αισθάνομαι τα πράγματα. Θέλω να πω όμως 
ότι εδώ, παράλληλα, πρέπει να ληφθούν μέτρα περιστολής δαπανών και μέτρα 
αύξησης εσόδων. Το πάγωμα ας πούμε των προσλήψεων για το 2009 πλην ελαχίστων 
και απολύτως απαραίτητων. Έχει τελειώσει ένας διαγωνισμός και θα μπορούμε σε 
κάποιο εύλογο διάστημα να πάρουμε κάποιους ανθρώπους π.χ. στα νεκροταφεία που 
είναι απαραίτητοι αλλά δεν θα πάρουμε κανέναν στην καθαριότητα εκτός αν γίνει μία 
αλλαγή με μία μετάταξη μιας πολύτεκνης υπαλλήλου που θέλει να φύγει στην 
Έδεσσα κι εκεί συμπληρώσουμε αυτή τη θέση. Ολοκληρώνεται και το ISO και ο 
Οργανισμός παράλληλα με το ISO γιατί δεν είναι να φτιάξουμε έναν οργανισμό με το 
ποιος είναι δικός μας τον κάνουμε προϊστάμενο ή ποιος δεν είναι τον πάμε στο πυρ το 
εξώτερον ή ποιόν θέλουμε να προσεταιριστούμε τον κάνουμε διευθυντή ή δεν ξέρω τι 
άλλο. Καμία σχέση μ΄ αυτά τα πράγματα αυτή η δημοτική αρχή. Παράλληλα με το 
ISO θα γίνεται και ο Οργανισμός προσβλέποντας απολύτως στις ανάγκες που 
υπάρχουν. Ορθολογικότερη διαχείριση του υφιστάμενου προσωπικού, μη αποδοχή 
μετατάξεων προσωπικού από άλλους φορείς στον Δήμο Βέροιας, περιορισμός στο 
τελείως απαραίτητο των εκδηλώσεων που γίνονται, εξοικονόμηση καυσίμων και 
αντίστοιχων δαπανών καυσίμων και συντήρησης των απορριμματοφόρων και εν γένει 
όλων των αυτοκινούμενων μέσων και σ΄ αυτό μας βοηθάει πάρα πολύ το καινούργιο 
πρόγραμμα κι εδώ θέλω να ξαναθυμηθώ τον Παύλο Κρικέλη που περνάει δύσκολες 
ώρες και για τον οποίο ήταν ένα όνειρο ζωής και το GIS και τα άλλα προγράμματα 
της Κοινωνίας της Πληροφορίας που τα προχωρούσε τόσο καλά. Όλο αυτό θα 
μπορούμε να το ελέγξουμε και μέσω αυτού του συστήματος. Η πληρωμή της ΔΕΗ 
όλων των σχολείων από τα ίδια τα σχολεία, από τα έσοδά τους, γιατί τα παίρνουν 
αυτά τα χρήματα κι εδώ υφίσταται ένα ζήτημα που επιτέλους πρέπει να λυθεί αφού 
είναι περίπου 100.000 ευρώ. Είπα λοιπόν αποφυγή άσκοπων εκδηλώσεων και 
συνδιοργανώσεων και άμεση εφαρμογή διαχείρισης υλικών μέσω αποθήκης και πάμε 
καλά και σ΄ αυτό το ζήτημα όπου επίσης ο συνεργάτης που λείπει είχε ξεκινήσει. 
Βεβαίως και μέτρα αύξησης των εσόδων όπως μία προσπάθεια άμεσης είσπραξης 
όλων των ληξιπρόθεσμων οφειλών προς τον Δήμο μέσω της νόμιμης οδού, 
αξιοποίηση της δημοτικής αγοράς με την εξεύρεση φερέγγυων μισθωτών, της λοιπής 
ακίνητης περιουσίας του δήμου που έχει δρομολογηθεί και αναφέραμε προηγουμένως 
λόγω προ ημερησίας ερωτήσεως για το αμμοχάλικο, για τα λατομεία που έχουν 
ξεκινήσει μία διαδικασία, για το ξενοδοχείο στο Σέλι κ.λ.π. Όλα αυτά ευελπιστώ, αν 
δεν στραβώσει κάτι, ότι μέχρι το τέλος του έτους θα έχουν δρομολογηθεί. Εμπορική 
εκμετάλλευση του μητροπολιτικού δικτύου των οπτικών ινών και εντατικοποίηση 
είσπραξης των εσόδων όπου υπάρχει ένα ζήτημα στη σύνταξη των χρηματικών 
καταλόγων και ο αγαπητός κ. Δάσκαλος νομίζω ότι θα τα στριμώξει τα πράγματα 
στην τεχνική υπηρεσία ώστε να προχωρήσουμε πιο σύντομα με τη σύνταξη των 
χρηματικών καταλόγων και ήδη οι αρμόδιοι υπάλληλοι έχουν πάρει τις αντίστοιχες 
οδηγίες. Και διάφορα άλλα μέτρα προς αυτή την κατεύθυνση που κι εσείς τώρα 
μπορείτε να προτείνετε αλλά πιστεύω ότι έχουμε να δώσουμε μία μεγάλη μάχη και σε 
σχέση με τις καμπάνιες συμμετοχής των πολιτών σ΄ αυτή την ιστορία, γιατί περικοπές 
θα γίνουν αλλά να μην έρθει κανείς που πετάει τα σκουπίδια του έξω από τους 
κάδους και δεν ενδιαφέρεται να γκρινιάξει εδώ γιατί δεν υπάρχει καθαριότητα. 



Προτείνω λοιπόν πάγωμα όλων των δημοτικών τελών με μείωση αντίστοιχα 
των εξόδων που αφορούν τις αποδοχές τακτικών υπαλλήλων και των εργοδοτικών 
εισφορών τους αντίστοιχα, την προμήθεια καυσίμων και λιπαντικών, του ποσοστού 
υπέρ ΤΑΔΚΥ και των λειτουργικών δαπανών ώστε τα έσοδα-έξοδα της υπηρεσίας 
καθαριότητας να είναι ισοσκελισμένα στο ποσό των € 4.300.000,00 προσδοκώντας 
όμως και από τους κατοίκους αυτής της πόλης να συμμετέχουν ενεργά στη δημοτική 
υπόθεση. 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Σκουμπόπουλος: Παρά την εισήγηση της κας Δημάρχου, είμαστε 

υποχρεωμένοι να κάνουμε κάποιες ερωτήσεις για να δούμε πως κινήθηκαν φέτος τα 
νούμερα. Πέρυσι στον πίνακα των εξόδων της καθαριότητας προβλέπαμε 100.000 
ευρώ για την προμήθεια απορριμματοφόρου. Πήραμε απορριμματοφόρο μ’ αυτά τα 
100.000 ευρώ; Και στην περυσινή και στη φετινή εισήγηση, την τεχνοκρατική όπως 
είπε η κα Δήμαρχος, προβλεπόταν η πρόσληψη 20 διμηνιτών και 10 οκταμηνιτών. 
Στην πράξη πόσους πήραμε, είκοσι ή εξήντα; Γιατί πέρυσι πήραμε 64. Βλέπω στον 
πίνακα αντίτιμου ηλεκτρικού ρεύματος, πέρυσι 750.000 ευρώ και φέτος 750.000 
ευρώ αλλά είναι σε όλους γνωστό ότι το ρεύμα αυξήθηκε. Φέτος γιατί προβλέπουμε 
το ίδιο ποσό; Πέρυσι προβλέπαμε για 86 τακτικούς υπαλλήλους και  11 που 
επρόκειτο να προσληφθούν το ποσό των € 1.850.000,00. Φέτος για 91 τακτικούς 
υπαλλήλους και 12 που πρόκειται να προσληφθούν, προβλέπεται το ποσό των 
2.040.000,00. Ήθελα να πω μήπως αυτός ο πίνακας είναι πλασματικός; Και βέβαια 
συμφωνούμε με την εισήγηση που έκανε η κα Δήμαρχος, κι εμείς αυτή την πρόταση 
είχαμε δηλ. να μη γίνει καμία αναπροσαρμογή και φυσικά δεν θα φορτώσουμε του 
χρόνου 10% ή 20% όπως εισηγείται η υπηρεσία 9%. Θα είναι δώρο άδωρο και θα 
κοροϊδέψουμε τους εαυτούς μας. Αναμένουμε τις απαντήσεις. 

Δήμαρχος: Και βέβαια κάτι έπρεπε να πείτε και καταλαβαίνω την αμηχανία 
των αριθμών αλλά επίσης ξέρετε πολύ καλά ότι δεν πήραμε 60 διμηνίτες αλλά 20, 
όπως είχαμε πει. 

Σουμελίδης: Πήραμε και 10 διμηνίτες για τα δημοτικά διαμερίσματα. 
Δήμαρχος: Αυτές οι προσλήψεις πέρασαν από το Δ.Σ. επομένως γιατί να λέμε 

για αριθμούς τώρα για να μπερδεύουμε τα πράγματα; Δεν υπάρχει τίποτα 
πλασματικό, τίποτα περίεργο. Χαίρομαι πάρα πολύ που συμφωνείτε με την πρότασή 
μας κι ελπίζω να είσαστε αρωγοί στην όλη προσπάθεια του Δήμου γιατί ξεκινάει 
πραγματικά μία ανηφόρα. Έτσι λοιπόν αγαπητοί συνάδελφοι, αν πάμε ενωμένοι σ΄ 
αυτή την υπόθεση κι αν καταφέρουμε ο κόσμος να ανταποκριθεί σ΄ αυτήν, τότε 
νομίζω ότι θα έχουμε κερδίσει ως κοινωνία μία πολύ μεγάλη μάχη. Αν δηλαδή 
αντιληφθούμε ότι όλοι μας αντιληφθούμε ότι όλοι μας έχουμε και δικαιώματα και 
υποχρεώσεις. Είναι μία πολύ δύσκολη απόφαση ιδίως γι’ αυτούς που διοικούν ή ίσως 
μόνο γι’ αυτούς που διοικούν γιατί εδώ θα υπάρχουν οι φωνές και τα κλάματα της 
ανεργίας, εδώ θα υπάρχει το μεγάλο φορτίο, αλλά είμαστε υποχρεωμένοι εκ των 
πραγμάτων, σ΄ αυτές τις δύσκολες εποχές, να το σηκώσουμε κι έχουμε απεριόριστες 
ρεζέρβες κι αντοχές και ελπίζω να έχουμε υγεία. 

Σκουμπόπουλος: Απαντήσεις όμως δεν πήρα. Το απορριμματοφόρο το 
πήραμε; Πόσους διμηνίτες τελικά πήραμε; Θέλω συγκεκριμένες απαντήσεις. 

Δήμαρχος: Απάντησα νομίζω κε Πρόεδρε ότι αυτά περνάνε από το Δ.Σ. και 
ξέρει πολύ καλά ο κ. Σκουμπόπουλος πόσους διμηνίτες πήραμε. Για πρώτη φορά στα 
χρονικά δεν πήραμε τους 60 που έπαιρναν πάντοτε. Αλλά εδώ κατηγορηθήκαμε ότι 
βρωμίσαμε την πόλη και πρέπει να φύγει η χολέρα. 

Σουμελίδης: Το απορριμματοφόρο δεν το πήραμε γιατί κάναμε τροποποίηση 
να μπορέσουμε να πληρώσουμε τους εργάτες που πήραμε για τα δημοτικά 
διαμερίσματα. 



Δήμαρχος: Μιας και θα τοποθετηθεί ο κ. Σκουμπόπουλος ήθελα να ρωτήσω 
αν κρίνει σημαντικό να υπάρχουν κάποιοι εργάτες στα τοπικά διαμερίσματα ή 
πιστεύει ότι δεν χρειάζονται. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Σκουμπόπουλος: Πάγια θέση του συνδυασμού μας ήταν, από το 1998 που 

ασχοληθήκαμε με τα κοινά, οι αναπροσαρμογές όλων των δημοτικών τελών να 
γίνονται στο ύψος του πληθωρισμού. Απαρέγκλιτα αυτή τη στάση μας την τηρήσαμε 
από τότε μέχρι και σήμερα. Σήμερα είχαμε κι εμείς αυτή την πρόταση εκτιμώντας ότι 
και οι συμπολίτες μας βρίσκονται μέσα στην οικονομική παγκόσμια κρίση και σε 
πολύ δυσάρεστη θέση κι αυτοί και πρέπει να βοηθήσει και ο Δήμος στα δυσβάστακτα 
τέλη που έχουν. Όλοι οι δήμοι σ΄ αυτή την πολιτική προσαρμόζονται, τουλάχιστον οι 
μεγάλοι. Άκουσα το απόγευμα τον κ. Κακλαμάνη να λέει κι αυτός ότι δεν θα κάνει 
καμία αναπροσαρμογή στα τέλη καθαριότητας όπως και ο Πειραιάς. Εμείς θα 
παρεκκλίνουμε από αυτή τη στάση που είχαμε όλα αυτά τα χρόνια εκτιμώντας την 
οικονομική κατάσταση που επικρατεί, με δύο όμως προϋποθέσεις, γιατί συνήθως 
δικαιώνομαι σ΄ αυτά που λέω την επόμενη χρονιά. Έλεγα πέρυσι ότι ήταν 
πλασματικά τα νούμερα που μας είχε παρουσιάσει η εισήγηση, η υπηρεσία ή η 
επιτροπή. Έλεγα ότι κανένα απορριμματοφόρο δεν πρόκειται να πάρουμε γιατί ούτε 
διαδικασίες προβλέπονται, δεν προλαβαίνουμε σ΄ ένα χρόνο να πάρουμε κι έλεγα κι 
άλλα πράγματα για τα οικονομικά δεδομένα που υπήρχαν και γι’ αυτό αιτιολογούσα 
την αύξηση του 3% που πρότεινα πέρυσι ενώ εσείς προτείνατε 5%. Τα ίδια πράγματα 
θέλω να πω και φέτος, ότι δηλ. τα οικονομικά στοιχεία που μας παρουσιάσατε, πέρα 
από την πολιτική απόφαση που θα πάρουμε, είναι πλασματικά και οδηγείτε το Δ.Σ. 
σε λάθος απόφαση. Μπορεί φέτος ομόφωνα να αποφασίσουμε εδώ να μη γίνει 
αναπροσαρμογή, αλλά εγώ τουλάχιστον του χρόνου, εφόσον ο Θεός μας χαρίσει 
υγεία και είμαστε εδώ, πάλι την ίδια θέση θα έχω για την αναπροσαρμογή των τελών 
στο ύψος του πληθωρισμού. Γιατί αλλιώς δεν μπορεί να βγει ο Δήμος και δεν θα βγει 
ο Δήμος, θα έχει άνοιγμα σ΄ αυτό. Και ούτε αυτό πιστεύω θα το χρησιμοποιήσετε, 
ούτε εσείς ούτε εμείς, σε βάρος κανενός για να αιτιολογήσουμε το άνοιγμα που θα 
δημιουργήσουμε μ’ αυτή μας την πολιτική απόφαση φέτος. Πρέπει κι εσείς να 
δεσμευθείτε τώρα ότι η αύξηση που θα προτείνετε του χρόνου θα είναι του 
πληθωρισμού και όχι το διπλάσιο 10% η 15%. Παρά τον περιορισμό των δαπανών 
που θα προσπαθήσει η Δήμαρχος και οι αντιδήμαρχοι να κάνουμε, κάποιες δαπάνες 
δεν περιορίζονται εκτός από την πρόσληψη του προσωπικού. Ούτε οι δαπάνες για τη 
συντήρηση των αυτοκινήτων, ούτε οι δαπάνες για τις προμήθειες των 
ανταλλακτικών, ούτε το ηλεκτρικό ρεύμα που είναι 750.000 ευρώ, ούτε το 2% που 
πληρώνουμε στη ΔΕΗ για την είσπραξη των εσόδων. Το ένα σκέλος είναι αυτό. Η 
δεύτερη προϋπόθεση που βάζω είναι ότι δεν μπορεί να το χρησιμοποιείτε από τώρα 
κιόλας, για την κακή καθαριότητα που ήδη έχει η πόλη και είναι γνωστό σε όλους. 
Ούτε τις αφίσες του Γονίδη δεν κατεβάσατε καθώς και άλλων καλλιτεχνών που 
ήρθαν φέτος στα διάφορα κέντρα και στην περιφερειακή και στον δρόμο για 
Βαρβάρες. Δεν παίρνουμε διμηνίτες για να μην κατεβάζουμε τις αφίσες του Γονίδη; 
Εκτός αν είστε λάτρης του που είναι πολύ φυσικό ή τον τιμωρούμε να κάθετε εκεί 
κρεμασμένος. Σε καμία λοιπόν περίπτωση δεν μπορείτε να το χρησιμοποιήσετε αυτό, 
γιατί εμείς την κριτική για την ελλιπή καθαριότητα που θα έχει η πόλη θα την 
ασκήσουμε. Και θα έχει ελλιπή καθαριότητα αφού είχε φέτος που προσλάβατε 20 
διμηνίτες δεν θα έχει του χρόνου που δεν θα πάρετε κανέναν; 

Δήμαρχος: Δεν σας είπαμε ότι δεν θα πάρουμε κανέναν. Αν χρειαστεί, θα 
πάρουμε τους απολύτως αναγκαίους. Θα κάνουμε περικοπή των εξόδων για να 
ισοσκελισθούν τα έσοδα με τα έξοδα. 



Σκουμπόπουλος: Γενναία λοιπόν η απόφαση, την ψηφίζουμε αναλαμβάνοντας 
όλοι τις πολιτικές μας ευθύνες αλλά και τις διοικητικές γιατί το Ελεγκτικό Συνέδριο 
θα μας ψάξει μετά από λίγα χρόνια όταν θα έχουμε άνοιγμα. Βέβαια με τις δύο 
προϋποθέσεις που είπα, δηλ. του χρόνου στο ίδιο ύψος του πληθωρισμού και σε 
καμία περίπτωση να μην είναι κακή η καθαριότητα στην πόλη γιατί οι συμπολίτες 
μας αυτή την εντύπωση έχουν. 

Δήμαρχος: Ήταν σαφείς και οι προϋποθέσεις και όλα τα άλλα και βεβαίως 
όλοι μας πάντοτε θα ελπίζουμε ότι και η κεντρική διοίκηση θα ανταποκριθεί και αυτά 
που οφείλει θα μας τα δώσει, διότι, ως γνωστόν, αυτά που αναμέναμε να λάβουμε 
πριν το Πάσχα, μετά έγινε τον Ιούνιο, τον Ιούλιο κ.ο.κ. ακόμη δεν τα έχουμε λάβει 
και δεν ξέρω πού θα πάει αυτή η βαλίτσα. Θέσατε δύο πολύ συγκεκριμένα πράγματα. 
Το ένα έχει σχέση με την αύξηση των τελών του χρόνου και οφείλω να σας πω ότι αν 
είναι πολύ καλά τα οικονομικά μας και η κατάσταση είναι άσχημη θα πούμε να 
συνεχίσει το πάγωμα, αλλά δεν το βλέπω έτσι το θέμα αν και θα είναι προεκλογική 
περίοδος. Βεβαίως είδατε ότι και φέτος η πρόταση της επιτροπής ήταν εκεί, κοντά 
στο ύψος του πληθωρισμού. Δεν υπάρχουν όμως αγκυλώσεις ούτε επειδή θα είναι 
προεκλογική περίοδος ούτε τίποτα, γιατί από τη μια έχουμε το συμφέρον της πόλης 
και από την άλλη βέβαια και το συμφέρον του Δήμου ο οποίος είναι μία τεράστια 
επιχείρηση και δεν πρέπει να πέσει έξω. Βλέποντας και κάνοντας λοιπόν και δεν ξέρω 
γιατί ζητάτε δεσμεύσεις. Το πιθανότερο είναι αυτό που λέτε, να πάμε σε αύξηση 
ανάλογα με τον πληθωρισμό αλλά βλέποντας και κάνοντας γιατί οι συνθήκες είναι 
άγνωστες και το μέλλον αόρατο. Τώρα όσον αφορά την καθαριότητα νομίζω ότι 
ήμουν πολύ σαφής. Εσείς έχετε αυτή την αντίληψη αλλά βεβαίως ποτέ και κανείς δεν 
είναι ευχαριστημένος σ΄ αυτό τον τομέα. Όσες προσπάθειες και να γίνονται πάντοτε 
θα θέλουμε όλοι μας το καλύτερο. Εσείς μπορεί ν’ ακούτε αυτά τα σχόλια, εμείς 
μπορεί ν’ ακούμε κάποια άλλα αλλά δεν έχει σημασία αφού το ζήτημα είναι αυτό που 
πρέπει όλοι μαζί να ζητήσουμε σήμερα απ’ αυτή τη συνεδρίαση. Εμείς κύριοι 
παγώνουμε όλα τα δημοτικά τέλη αλλά εσείς, αγαπητοί φίλοι – συμπολίτες – 
συγκάτοικοι, οφείλετε να σεβαστείτε την καθαριότητα του τόπου, να μάθετε και το 
παιδάκι σας κύριοι δάσκαλοι και κύριοι γονείς να μην πετάει τα χαρτιά από τα 
γαριδάκια ή το σουβλάκι που έφαγε στον δρόμο κι εσείς, οι μεγαλύτεροι, να μάθετε 
πώς θα εναποθέτετε τα σκουπίδια στους κάδους. Διαφορετικά υπάρχουν πλέον οι 
μηχανισμοί και ούτως ή άλλως θα ισχύσει ο κανονισμός καθαριότητας με τα 
αυστηρότατα πρόστιμα και με τη βοήθεια της δημοτικής αστυνομίας η οποία 
τελευταία αυξήθηκε και νομίζω ότι θα μπορούμε να ανταποκριθούμε σ΄ αυτόν τον 
τομέα. Με αυτή την ευκαιρία και ενώπιον του σώματος θα ήθελα να παρακαλέσω 
τους φίλους και συναδέλφους μου από τα μέσα μαζικής επικοινωνίας που έχουν να 
παίξουν έναν πάρα πολύ σημαντικό ρόλο σ΄ αυτή την προσπάθεια που ξεκινάει το 
Δ.Σ., σ΄ αυτή την καμπάνια που πρέπει να γίνει. Η απόφαση πάρθηκε αλλά από εκεί 
και πέρα έχουμε μεγάλο δρόμο για να γίνουμε «άνθρωποι». 

Σουμελίδης: Όπως είπα και σε προηγούμενη συνεδρίαση, πίστευα και πιστεύω 
ότι έχουμε μία από τις καθαρότερες πόλεις που υπάρχουν. Όσον αφορά για τις αφίσες 
που είπε ο κ. Σκουμπόπουλος, σ΄ όλο τον περιφερειακό της οδού Θεσσαλονίκης δεν 
υπάρχουν αφίσες, υπάρχουν μόνον δύο στο δρόμο προς Βαρβάρες που ήταν ψηλά και 
δεν μπορέσαμε να τις κατεβάσουμε, αλλά μετά τις αφίσες υπάρχει ένας δρόμος 300-
400 μ., ένα πανέμορφο τοπίο, που περίμενα να πει ο κ. Σκουμπόπουλος δυο 
κουβέντες γι’ αυτό. 

Πρόεδρος: Έχω την αίσθηση κε Σκουμπόπουλε ότι μ’ αυτή την επισήμανση 
που κάνατε ουσιαστικά γίνονται δύο προτάσεις. Να γίνει μία πρόταση, είναι πολύ 
σημαντικό το θέμα και να μην αδικήσουμε κανέναν. 

Σκουμπόπουλος: Μία πρόταση. 



Δελαβερίδης: Διαδικαστικά. Είναι τοποθέτηση του κ. Σκουμπόπουλου και όχι 
προτάσεις. Τα θέματα είναι συγκεκριμένα, αναπροσαρμογή ή όχι. Από εκεί και πέρα 
για του χρόνου τι θα γίνει δεν μ’ ενδιαφέρει εμένα τουλάχιστον που θα ψηφίσω επί 
αυτών των θεμάτων. Οι προτάσεις μπορεί να είναι σωστές και μπορεί να πει και για 
το 2010 και για το 2015, όμως σήμερα δεν θα ψηφίσουμε τις προτάσεις του κ. 
Σκουμπόπουλου ή οποιουδήποτε συναδέλφου. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 1-10-2008 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου. 
2.- Την με αριθ. 580/2007 προγενέστερη απόφασή του με την οποία καθορίστηκαν οι 
συντελεστές των τελών καθαριότητας & φωτισμού για το έτος 2008. 
3.- Την από 9-10-2008 εισήγηση της επιτροπής οικονομικών  του Δ.Σ. 
4.- Τις απόψεις και προτάσεις της Δημάρχου και των δημ. συμβούλων, όπως αυτές 
αναπτύχθηκαν στη συζήτηση του παρόντος θέματος. 
5.- Την ανάγκη μη αναπροσαρμογής των τελών καθαριότητας και φωτισμού για το 
έτος 2009 λόγω της κοινωνικοοικονομικής κρίσης. 
6.- Ότι τα έσοδα-έξοδα των υπηρεσιών καθ/τας και φωτισμού για το έτος 2009 θα 
ανέλθουν ισοσκελισμένα στο ποσό των € 4.300.000,00.  
7.- Ότι ο Δήμος παρέχει υπηρεσία καθαριότητας όχι μόνο στα ακίνητα εντός σχεδίου 
πόλης αλλά και στα ακίνητα που βρίσκονται στις εκτός σχεδίου πόλης περιοχές και 
εντός των διοικητικών ορίων του ενιαίου Δήμου. 
9.- Τις διατάξεις του άρθρου 1 (παρ. 12) του  Ν. 25/75, του άρθρου 17 του Ν.1080/80, 
του άρθρου 25 (παρ. 12 & 14) του Ν. 1828/89 όπως αυτές τροπ/θηκαν με το αρ. 11 
(παρ. 16) του Ν. 2503/97 και του Ν. 2539/97. 
δυσπραγία 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 

 Εγκρίνει τη μη αναπροσαρμογή των τελών καθαριότητας και φωτισμού του 
Δήμου Βέροιας για το έτος 2009, οι συντελεστές των οποίων παραμένουν, ανά 
Τοπικό Διαμέρισμα, ως εξής: 
1.- Για το Τοπικό Διαμέρισμα Βέροιας: 
Ι. Κατηγορία οικιακής χρήσης:  
α) Για τους χώρους που χρησιμοποιούνται για κατοικία ή εγκατάσταση 
φιλανθρωπικών ή νοσηλευτικών ιδρυμάτων δημοσίου ή ιδιωτικού δικαίου στους  
οποίους δεν συμπεριλαμβάνονται οι ιδιωτικές  κλινικές,  
β) Για τους μη στεγασμένους χώρους ακινήτων που χρησιμοποιούνται για άσκηση 
επαγγέλματος καθώς και για τις  κατοικίες που κατοικούνται εποχιακά,  
γ) Για τους στάβλους, 
δ) Για τους  σταθμούς αυτοκινήτων (πάρκινκ), 
σε € 1,47 το τ.μ. και 
ε) Για τους λοιπούς χώρους άλλης χρήσης μέχρι του ορίου των 6.000 τ.μ. σε € 1,47 το 
τ.μ. και για το πέραν του ορίου των 6.000 τ.μ. σε € 1,50 το τ.μ. 
ΙΙ. Κατηγορία γενικής χρήσης:  
Για τους λοιπούς χώρους άλλης χρήσης σε € 3,68 το τ.μ. 
ΙΙΙ. Κατηγορία χρήσης υπερκαταστημάτων τροφίμων:  
α) Για τα πολυκαταστήματα τροφίμων μέχρι των 150 τ.μ. σε € 3,68 το τ.μ.  
β) Για τα  πολυκαταστήματα τροφίμων πέραν των 150 τ.μ. με τέλος 2 ½ φορές το 
εκάστοτε τέλος της κατηγορίας γενικής χρήσης, δηλ. σε € 9,20 το τ.μ.  
2.- Για τα Τοπικά Διαμερίσματα, ως εξής: 
Ι) Γεωργιανών, Καστανέας, Κάτω Βερμίου, Ράχης και Τριποτάμου. 
α) Για την κατηγορία οικιακής χρήσης σε € 1,37 το τ.μ. 
β) Για την κατηγορία γενικής χρήσης σε € 1,58 το τ.μ. 



ΙΙ) Κουμαριάς, Αγίας Βαρβάρας, Άμμου και Ασωμάτων. 
α) Για την κατηγορία οικιακής χρήσης σε € 0,90 το τ.μ. 
β) Για την κατηγορία γενικής χρήσης σε € 1,00 το τ.μ. 
 Οι παραπάνω συντελεστές ισχύουν και για ακίνητα που βρίσκονται σε εκτός 
σχεδίου πόλης περιοχές και για τους χώρους που στερούνται ηλεκτρικής 
εγκατάστασης. 
 Η ισχύς της παρούσας αρχίζει από 1-1-2009. 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  592 / 2008 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Μ. Σουμελίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Δ. Δάσκαλος Χ. Γεωργιάδης 

 Τ.  Χατζηαθανασίου Β. Γιαννουλάκης 
ΠΕΤΡΟΣ ΤΣΑΠΑΡΟΠΟΥΛΟΣ Γ.  Μιχαηλίδης Σ. Παναγιωτίδης 

 Σ. Μηλιόπουλος Ε. Σοφιανίδης 
 Ν. Μωυσιάδης Μ. Σακαλής 
 Α. Δελαβερίδης Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
 Α.  Τσιάρας Ε. Γουναράς 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν. Τσιαμήτρος Ι. Καλαϊτζίδης 
 Ν. Μαυροκεφαλίδης   
 Κ. Συμεωνίδης   
 Μ. Τρανίδης   

ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ     
     
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 
  

 Σ. Διαμαντής   
 Ι. Καπετανίδης   
 Η.  Σοφιανίδης   
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΠΙΚΟΥ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΝΕΩΝ 
  

 Κ. Καπανίδης   
     

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  10/11/2008 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ  
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ – ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

 


